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Abstract (en)
The device has a rotatable wash drum with an air inlet and an air outlet, a fan for feeding air into the drum, a spraying device at the air inlet and/or
at the loading opening for spraying at least one additive into the drum and a device for controlling the drying process. The power of the fan can be
reduced, the air flow can be turned off or the transport direction can be reversed by the control device during spraying of additive. The washer-dryer
has a rotatable wash drum (2) with an air inlet and an air outlet, a fan (4) for feeding air into the drum via the inlet, a spraying device (11) at the air
inlet and/or at the loading opening for spraying at least one additive (14) into the drum and a control device for controlling the drying process. The
power of the fan can be reduced, the air flow can be turned off or the transport direction can be reversed by the control device during spraying of
additive. AN Independent claim is also included for the following: (a) a method of subjecting a wash in a washer-dryer to at least one additive.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Wäschetrockner, insbesondere einen Abluft- oder Kondensationstrockner, mit einer drehbar gelagerten Wäschetrommel
(2), die einen Lufteinlass und einen Luftauslass (8) aufweist, einem Lüfter (4) zum Zuführen von Luft (7) durch den Lufteinlass in die
Wäschetrommel, einer am Luftauslass (8) und/oder an der Ladeöffnung der Wäschetrommel angeordneten Einsprüheinrichtung (11) zum
Einsprühen zumindest eines Zusatzstoffes (14) in die Wäschetrommel, und einer Steuereinrichtung zum Steuern des Trocknungsvorgangs.
Während des Einsprühens des zumindest einen Zusatzstoffes (14) ist die Förderleistung des Lüfters (4) reduzierbar, der Luftstrom abstellbar oder
die Förderrichtung des Lüfters umkehrbar. Bei einem Verfahren zur Beaufschlagung von Wäsche in einem Wäschetrockner mit zumindest einem
Zusatzstoff wird während des Einsprühens des zumindest einen Zusatzsatzstoffes die Fördermenge der Luft durch die Wäschetrommel reduziert, der
Luftstrom abgestellt oder der Luftstrom durch die Wäschetrommel umgekehrt. <IMAGE>
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